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Poskytnutí informace - reklamní Videospoty k parkovacím zónám

Vážený pane-

dne 13. 1. 2019 obdrže1 Magistrát hlavního města Prahy (dále jen „Magistráťů Vaší žádost o

poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k infonnacím, ve

znění pozdějších předpisů (dále jen .,1an“), a to:

„(..)

. Kdo :adalpřůcazk \ivnfořeníreklamního Sporu "Proč potřebujeme parkovací :óny"?

(k vidění například https.'//n-'u-'n-'._voutube,('om/watch?\'=('3—112:TVQp0 )

. Jaká částka byla zaplacena :a \(yrt\»'()l"elzl' výše uvedeného spotu?

. Jaká částka byla vynaložena (do 10. 1. 2019) :ajeho \ivsílánía projekci na všech

médiích (TV, youtube...)?

. Na :ákladějaké studie (: sjalqými \iýsled/gf mezi občany hl. m. Prahyje použito tvrzení

"Parkovací zóny v Prazefunguií. "?

(...) “ (dále jen „žádost“).

K Vaší žádosti Vám poskytujeme tyto informace:

Mediální spot „Proč potřebujeme parkovací zóny?“ vznikl v rámci informačni kampaně hl. m.

Prahy !( fungování zón placeného stání. Kampaň byla realizována na základě rozhodnutí

předchozího náměstka pro dopravu Petra Dolínka.
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Finální částku za vytvoření videospotu „Proč potřebujeme parkovací zóny?“ není možné určit.

Tento konkrétní vídeospot by1totiž vytvořen v rámci balíku celkem 4 videospotů (viz níže):

— Proč potřebujeme parkovací zóny?

- Carsharing v Praze funguje!

- Ekoauta mají v Praze zelenou!

— Spravujte své parkování v Praze z pohodlí domova

Cena kompletní produkce všech čtyř videospotů byla 503 600,- Kč (bez DPH).

Do 10. 1. 2019 nebyla Magistrátem vynaložena žádná částka za vysílání & projekci videospotu

„Proč potřebujeme parkovací zóny?“ (dále jen „videospot“) v médiích. Videospot je šířen

prostřednictvím kanálu na servem YouTube, za jehož vytvoření, správu a podporu byla

zaplacena částka 80 000,- Kč (bez DPH). Magistrát Vám ještě doplňuje informaci, že videospot

je majetkem hl. m. Prahy a můžc tak být využíván i na dalších komunikačních kanálech ve

správě hL m. Prahy.

Tvrzení, že „zóny placeného stání v Praze fungují“, není založeno na výsledcích studie, ale na

skutečnosti, že systém regulace parkování splňuje jednak zákonné podmínky a jednak cíle, které

byly vedením hl. m. Prahy definovány pro jejich zřizování.

S pozdravem

Ing. Zdena Javomická

pověřena řízením Magistrátu hlavního města Prahy

podepsáno elektronicky
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